
ENOSTRANSKO KRŠENA POGODBA

Delavci SGP Grosuplje nočejo rušiti črnih gradenj!
Ze pred časom so naši gradbeni inšpek-

torji »potožili«, da imajo težave pri rušenju
črnifa gradenj, ker delavd pogodbene orga-
nizacije niso hoteli opraviti dela. Že v prvi
polovici ianskega decembra pa je grosupelj-
sko gradbeno podjetje našemu izvršnemu
svetu poslalo dopis, v katerem sporoča, da
od 15. decembra naprej odstopa od pogod-
be o »odstranjevanju objektov, zgrajenih
brez lokacijskega dovoljenja.«

Kot razlog za tak korak grosupeljsko
gradbeno podjetje navaja težave, na katere
so naleteli pri samem opravljanju del; »ko
naši delavci niso mogli opraviti dela nemo-
teno«.

V poslanem dopisu Grosupeljčani resni-
coljubno priznavajo, da delavci, ki so v sku-
pini za rušenje, stanujejo v bližini čmogradi-
teljev in da se z njimi osebno poznajo, zara-
di česar tudi »odklanjajo« - bolje se upirajo
- rušenju.

Člani viškega izvršnega sveta so v razpravi
o odpovedi pogodbe povedali še nekaj več.
Delavci SGP Grosuplje niso satno znanci ali
prijatelji črnograditeljev, ampak so marsi-
kateremu od njih tudi pomagali pri gradnji
črne hiše. S tovornjaki in drugo mehanizaci-
jo so jim dovažali tnaterial in pomagali gra-
diti.

Izvršni svet zato odpovedi pogodbe ne
upošteva in jo jemlje kot enostranko, poleg
tega pa bo o tem obvestil centralni delavski
svet delovne organizacije. Obenem so člani
omenili dejstvo, da je grosupeljsko gradbe-
no podjetje v zadnjih letih veliko gradilo na
območju naše občine in je zato sedanji ko-
rak zelo nelojalen.

Pri vsem tem pa je prav gotovo na prvem
mestu vprašanje, kako delavci neke organi-
zacije združenega dela morejo ali smejo za-
radi takih razlogov »dvigniti roke« od svojih
delovnih dolžnosti brez posledic. Je mogoče,
da celo delovna organizacija na tak ali dru-
gačen način podpre to vedenje. To pomeni

podpirati dvojno družbeno škodovanje -čr-
nograditeljstvo in neodgovorno delo.

Naš izvršni svet se je zavzel za to, da bo še
enkrat opozoril mestni izvršni svet na potre-
bo po tem, da bi imeli službo, ki se bo
ukvarjala s takimi deli, organizirano enotno
na ravni mesta, za vse ljubljanske občine.

Do tedaj, ko se bo to zgodilo pa prav gotovo
ne moremo stati ob strani in gledati, kako
črne gradnje kar rastejo. Zato se bomo v
naši občini skušali dogovoriti s kakšnim dru-
gim podjetjem, ki bo prevzel delo, ki so ga
do zdaj z veliko težavo opravljali Grosupelj-
čani.


